



华东师范大学学报(自然科学版) » 2012, Vol. 2012 » Issue (3): 24-29 DOI:

应用数学与基础数学

最新目录 | 下期目录 | 过刊浏览 | 高级检索

« Previous Articles | Next Articles »»

SLE_{κ} 与临界渗流的右路径概率

梁静^{1,2}, 蓝师义²

1. 淮南师范学院--数学与计算机科学系, 安徽--淮南 232001; 2. 广西民族大学--数学与计算机科学学院, 南宁 530006

Right-passage probabilities of SLE_{κ} and critical percolation

LIANG Jing^{1,2}, LAN Shi-yi²

1. Department of Mathematical and Computer Sciences, Huainan Normal University, Huainan Anhui 232001, China; 2. School of Mathematical and Computer Science, Guangxi University for Nationalities, Nanning 530006, China

- 摘要
- 参考文献
- 相关文章

全文: PDF (544 KB) HTML (1 KB) 输出: BibTeX | EndNote (RIS) 背景资料

摘要 给定上半平面内的一个固定点, 获得弦 SLE_{κ} ($0 \leq \kappa < 8$) 迹穿过它右边的概率估计公式. 基于左边界概率的结果, 建立了闭单位圆内临界渗流不包含其内一个固定点的概率估计公式. 最后, 利用探索过程与 SLE_6 的关系, 得到了起点和终点相同的 SLE_6 迹与自避型路径有同样的分布.

关键词: 弦 SLE_{κ} 洛纳方程 调和测度 临界渗流

Abstract: This paper derived the probability formula for a chordal SLE_{κ} trace across a given point in upper half plane \mathbb{H} . And on the basis of the left-passage probability, established the probability formula for a critical percolation in a closed unit circle without a given point. Finally, according to the relationship of exploration process and SLE_6 , got that with the same starting and ending point, the trace of SLE_6 has the same distribution of self-avoiding walk.

Key words: chordal SLE_{κ} Loewner equation harmonic measure critical percolation

收稿日期: 2011-05-01; 出版日期: 2012-05-25

引用本文: SLE_{κ} 与临界渗流的右路径概率[J]. 华东师范大学学报(自然科学版), 2012, 2012(3): 24-29.

Right-passage probabilities of SLE_{κ} and critical percolation[J]. Journal of East China Normal University(Natural Sc, 2012, 2012(3): 24-29.

[1] SMIRNOV S. Critical percolation in the plane: conformal invariance, Cardy's formula, scaling limits[J]. C R Acad Sci Paris s^er Math, 2001, 333: 239-244.

[2] LAWLER G F, SCHRAMM O, WERNER W. Values of Brownian intersection exponents \mathbb{H} : Half plane exponents[J]. Acta Math, 2001, 7: 237-273.

[3] WATTS G M T. A crossing probability for critical percolation in two dimensions[J]. J Phy A, 1996, 29(14): L363-L368.


[4] SCHRAMM O. A percolation formula[J]. Electron Comm Probab, 2006, 6: 5-120.

[5] ROHDE S, SCHRAMM O. Basic properties of SLE[J]. Annals Math, 2005,

服务

- ▶ 把本文推荐给朋友
- ▶ 加入我的书架
- ▶ 加入引用管理器
- ▶ E-mail Alert
- ▶ RSS

作者相关文章

- [11] 1: 879-920.
- [12] GRUMMETT G. Percolation[M]. 2nd ed. Berlin: Springer-Verlag, 1999.
- [13] {7}ERE\$\acute{E}\$LYI A, MAGNUS W, OBERHETTINGER F, et al. Higher
- [14] transcendental functions[M]. New York: McGraw-Hill, 1953.
- [15] {8}OBERHETTINGER F. Hypergeometric functions[M]// Handbook of
- [16] Mathematics Functions with Formulas, Graphs, and Mathematical
- [17] Tables. 10th ed. New York: Wiley, 1972: 555-566.
- [18] {9}LAWLER G F, WERNER W. Universality for conformally invariant
- [19] intersection exponents[J]. J Eur Math Soc, 2000, 2(4): 291-328.
- [20] {10}SCHRAMM O. Scaling limit of loop-erased random walks and uniform
- [21] spanning trees[J]. Israel J Math, 2000, 118: 221-288. 
- [22] {11}AIZENMAN M, BURCHARD A. $H^{\ddot{o}}$ lder regularity and dimension
- [23] bounds for random curves[J]. Duke Math, 1999, 99(3): 419-453.

没有找到本文相关文献